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Geacht college, 

 

De negatieve effecten van de coronacrisis op jongeren komt steeds beter in beeld en wordt steeds 

meer onderdeel van nieuw beleid. Zo heeft het Kabinet volgens de Kamerbrief van 8 december 20201 

58,5 miljoen euro beschikbaar gesteld om jongeren in deze tijd te ondersteunen. Dit om de dialoog 

met jongeren te starten, activiteiten te organiseren en om extra aandacht te geven aan de mentale 

weerbaarheid van jongeren. Wat het CDA betreft een goede stap om werk te maken van deze 

problematiek onder deze belangrijke doelgroep, die echt aandacht en hulp nodig heeft. Als CDA zijn 

we dan ook benieuwd hoe dit geld in onze gemeente wordt besteed en in hoeverre er gebruik 

gemaakt wordt van de mogelijkheid tot inschrijving voor een projectmatig gedeelte binnen het 

budget. 

 

De fractie van het CDA wil op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de 

gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd onderwerp aan u stellen: 

 

- Bent u bekend met dit landelijke jeugdpakket? 

- Wat kan de gemeente Barneveld voor de (kwetsbare) jeugd betekenen in het kader van dit 

jeugdpakket? 

- Heeft u de gemeente Barneveld ingeschreven voor het extra projectmatige onderdeel van 

het budget binnen het jeugdpakket? 

- Zo nee, bent u van plan om dit te doen? Indien dit niet het geval is, waarom wil de gemeente 

zich hier niet voor inschrijven? 

- Welke andere mogelijkheden ziet u vanuit de gemeente of met maatschappelijke partners 

om aandacht te hebben voor deze problematiek?  

- Bent u het met ons eens dat de Jongerenraad hier bij betrokken kan worden? 

- Welke rol ziet u hier voor de Jongerenraad weg gelegd? 

- Hoe kunt u praktisch uitvoering geven aan dit jeugdpakket, nu er veelal vanuit huis wordt 

gewerkt? 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de CDA-fractie, 
Anne van der Meer 
06 21 50 80 39 

 
1 Kamerbrief van 8 december 2020. 
https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2020/12/08/kamerbrief-over-stand-van-zaken-covid-
19/kamerbrief-over-stand-van-zaken-covid-19.pdf 
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